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ΠΑΣΟΚ - ΚΙΝΗΜΑ ΑΛΛΑΓΗΣ 
 

ΕΡΩΤΗΣΗ 
   

Σάββατο  21-6-2025 

 

Προς: Υπουργό Προστασίας του Πολίτη 

 

Θέμα: Προσωρινή κτιριακή λύση για την Διεύθυνση Αστυνομίας Εύβοιας έως 

την ολοκλήρωση της μετεγκατάστασης στο παλαιό πεδίο βολής 

Κύριε Υπουργέ, 

Κατέθεσα την υπ’ αρ. πρωτ. 5894/4-6-2025 ερώτηση, σχετικά με την 

επικίνδυνη κτιριακή κατάσταση της Αστυνομικής Διεύθυνσης Εύβοιας και την 

ανάγκη άμεσης μετεγκατάστασής της.  

Στην απάντησή σας με αρ. πρωτ. 7017/4/27574-γ’/19-6-2025, αναφέρατε ότι 

βρίσκεται σε εξέλιξη η διαδικασία για την ανέγερση νέου Αστυνομικού 

Μεγάρου εντός της έκτασης του πρώην στρατοπέδου – παλαιού πεδίου βολής 

στον Δήμο Χαλκιδέων, στο πλαίσιο του Ειδικού Πολεοδομικού Σχεδίου που 

εκπονείται για τη συνολική μετεγκατάσταση της Αστυνομικής Διεύθυνσης 

Εύβοιας, του Σωφρονιστικού Καταστήματος Χαλκίδας και της οικείας 

Πυροσβεστικής Υπηρεσίας. 

Παράλληλα επισημαίνετε, ότι μέχρι την ολοκλήρωση των διαδικασιών 

κατασκευής ιδιόκτητου ακινήτου, από την Διεύθυνση Υποδομών και Τεχνικών 

Μέσων του Αρχηγείου της Ελληνικής Αστυνομίας, εκπονείται Κτιριολογικό 

Πρόγραμμα προς μίσθωση κατάλληλου οικήματος, με σκοπό την προσωρινή 

στέγαση των Υπηρεσιών της Διεύθυνσης.  

Επειδή, το υφιστάμενο κτίριο συνεχίζει να αποτελεί άμεσο κίνδυνο για την 

ασφάλεια και την υγεία εργαζομένων και πολιτών, 

Επειδή η προσωρινή μετεγκατάσταση της Διεύθυνσης Αστυνομίας Εύβοιας, 

μέσω της μίσθωσης νέου κτιρίου, συνιστά τη μόνη άμεση, εφικτή και αναγκαία 

λύση, 
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Ερωτάσθε, 

1. Σε ποιο στάδιο βρίσκεται η εκπόνηση του Κτιριολογικού Προγράμματος 

για την προσωρινή μίσθωση οικήματος για τη στέγαση της Δ.Α. Εύβοιας; 

2. Έχει εξεταστεί η διαθεσιμότητα κατάλληλων υφιστάμενων κτιρίων, τα 

οποία θα μπορούσαν να μισθωθούν άμεσα για την προσωρινή 

μετεγκατάσταση της Διεύθυνσης; 

3. Υπάρχει συγκεκριμένο χρονοδιάγραμμα μέχρι την ολοκλήρωση της 

διαδικασίας μίσθωσης του προσωρινού οικήματος; 

4. Προτίθεστε να επισπεύσετε τη διαδικασία ώστε να αντιμετωπιστεί το 

επείγον της κατάστασης; 

 

Η ερωτώσα βουλευτής 

 

 

Καζάνη Αικατερίνη 

 




